
 
 

Artikel 42-vragen – Daling aantal verleende bouwvergunningen 

Het Algemeen Dagblad van 17 augustus vermeldt dat de gemeente Woerden minder 

bouwvergunningen heeft verleend dan een jaar eerder1. In totaal gaat om 23 bouwvergunningen. 

Verhoudingsgewijs zijn dat er minder dan gemiddeld in heel Nederland en ook minder dan gemiddeld 

in Utrecht. Dat het aantal bouwvergunningen in Woerden is gedaald gaat ook tegen de landelijke 

trend in.  

Naar aanleiding van dit bericht heeft de fractie van de ChristenUnie-SGP de volgende vragen:  

1. In het artikel wordt geen verklaring gegeven voor de daling van het aantal verleende 

bouwvergunningen. Kan het college alsnog een verklaring geven voor:  

- De daling van het aantal bouwvergunningen ten opzichte van vorig jaar;  

- Dat Woerden onder het landelijk en provinciaal gemiddelde scoort als het gaat om 

verleende bouwvergunningen. 

2. A. Hoeveel aanvragen voor een bouwvergunning zijn er in het eerste halfjaar van 2024 

ingediend?  

B. Bij hoeveel van deze aanvragen is binnen het eerste termijn (dus zonder verlenging) een 

besluit genomen of gaat het lukken om binnen het eerste termijn een besluit te nemen? 

C. Bij hoeveel van deze aanvragen is het termijn verlengd? En wat is de voornaamste reden 

om een termijn te verlengen?  

D. Is er een ‘rode draad’ te herleiden bij de aanvragen die worden afgewezen? Zo ja, welke? 

De fractie van de ChristenUnie-SGP krijgt zo nu en dan signalen dat het proces om een 

bouwvergunning te krijgen stroperig verloopt. Veel wisselingen van contactpersonen, 

contactpersonen zijn moeilijk te bereiken, het ontbreekt aan volledigheid (gedurende het proces 

komen er extra eisen bij terwijl het plan onveranderd is) en de noodzakelijkheid van bepaalde eisen is 

niet duidelijk. Op basis van een kleine rondgang blijkt dat het als ‘moelijk’ wordt ervaren om een 

bouwvergunning in Woerden te verkrijgen.  

3. Herkent het college deze signalen? Kan het college reflecteren op deze signalen?  

4. Is het college het met de fractie van de ChristenUnie-SGP eens dat dat een vlot en 

voorspoedig proces een win-win situatie is. Enerzijds is er bij de inwoner (en waarschijnlijk 

ook bij de organisatie) tevredenheid over de dienstverlening van de gemeente en het contact 

onderling en anderzijds draagt een vlot proces op een positieve manier bij aan de 

bouwopgave die Woerden heeft.  

5. Wat kunnen indieners (inwoners) zelf doen om het proces voorspoedig te laten verlopen en 

hoe worden zij aan de voorkant hierover geïnformeerd? 

6. Welke mogelijkheden zie het college voor de gemeentelijke organisatie om het proces op 

korte termijn te verbeteren?  

7. Maken besluiten van de raad het proces stroperig c.q. moeilijk? Zo ja, kunt u een voorbeeld 

geven? 
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In de programmabegroting 2024-2027 zijn conform het bestuursakkoord de volgende inspanningen 

opgenomen:  

- Onderzoeken of de regels en eisen aan een vergunningsaanvraag kunnen worden 

vereenvoudigd. Hierover een voorstel voorleggen aan de gemeenteraad.  

- Onderzoeken of het proces rondom de verstrekking van een vergunning of 

haalbaarheidsverzoek efficiënter kan worden ingericht. 

In de voorjaarsrapportage 2024, die door het college voor de zomer aan de raad is verstrekt, worden 

deze inspanningen groen gemarkeerd. Dit betekent dat de inspanning is verricht of dat het haalbaar 

wordt geacht dat de inspanning nog in 2024 verricht wordt.  

8. Kan het college duiden wat de resultaten van de inspanningen zijn indien deze al zijn verricht. 

Op welk raadsvoorstel wordt dan onder meer gedoeld? Indien de inspanningen nog niet zijn 

verricht, wanneer kan de raad een voorstel verwachten?  

 

Alvast dank voor de beantwoording,  

 

Hartelijke groet,  

Daphne van der Wind, ChristenUnie-SGP Woerden  


